

**DEWAN RAKYAT
PEMBERITAHUAN PERTANYAAN
MESYUARAT PERTAMA, PENGGAL KEDUA
PARLIMEN KEEMPAT BELAS (2019)**

PERTANYAAN : LISAN

TARIKH : 20 MAC 2019 [RABU]

DARIPADA : DATO' MANSOR BIN OTHMAN [NIBONG TEBAL]

SOALAN :

Dato' Mansor Othman [Nibong Tebal] minta **PERDANA MENTERI** menyatakan dasar, jika ada, yang ditetapkan oleh **JAWHAR** dalam hal **penyaluran peruntukan kepada Majlis Agama Islam negeri-negeri bagi tujuan membangunkan tanah-tanah wakaf**. Berapakah jumlah peruntukan yang disalurkan kepada **MAINPP** (Majlis Agama Islam Negeri Pulau Pinang) setakat ini dan apakah kategori projek pembangunan yang dibenarkan.

JAWAPAN: (YB DATO' DR. MUJAHID BIN YUSOF, MENTERI DI JABATAN PERDANA MENTERI)

Tuan Yang Di Pertua,

Sebagaimana Ahli Yang Berhormat sedia maklum, Kerajaan Persekutuan melalui Jabatan Wakaf, Zakat dan Haji (JAWHAR) telah menyalurkan peruntukan pembangunan dalam *Rolling Plan* (RP) tahunan seperti dalam Rancangan Malaysia Ke-Sembilan (RMKe-9) dan Rancangan Malaysia Ke-Sepuluh (RMKe-10) serta Rancangan Malaysia Ke-Sebelas (RMKe-11) bagi membangunkan pelbagai projek hartanah wakaf dengan kerjasama Majlis Agama Islam Negeri-negeri (MAIN). Oleh yang demikian, JAWHAR senantiasa menyokong projek pembangunan yang akan dibangunkan oleh MAIN dalam lima (5) kategori projek iaitu sosial, ekonomi, pendidikan, kesihatan dan perumahan.

Jumlah peruntukan untuk tujuan pembangunan hartanah wakaf di Pulau Pinang (Majlis Agama Islam Negeri Pulau Pinang [MAINPP]) sehingga tahun 2019 berjumlah 122.20 juta.

Sebagaimana Ahli Yang Berhormat sedia maklum juga, sebagai sebuah Kerajaan Persekutuan dan menerusi pembahagian kuasa perundangan antara persekutuan dengan negeri dalam Perlembagaan Persekutuan, wakaf adalah termasuk dalam senarai bidang kuasa negeri mengikut Butiran 1, Senarai 2, Jadual Kesembilan, Perlembagaan Persekutuan. Oleh itu, Majlis Agama Islam Negeri-negeri (MAIN) selaku pemegang amanah tunggal bagi semua tanah wakaf di negeri masing-masing adalah bertanggungjawab untuk memastikan hartanah wakaf diuruskan dengan sebaiknya.

Sekian, terima kasih.